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س�وءمدیریت ها فوتبال ایران را تا خرخره در 
منجلاب ف�رو برده، ام�ا حتی در این ش�رایط 
بغرنج هم شاهد تصمیمات نادرستی هستیم که 
می تواند شرایط را از آنچه که هست بدتر کند.
بعد از یک سال دست روی دس��ت گذاشتن برای 
حل مشکلات پرسپولیس و استقلال جهت دریافت 
مجوز حرف��ه ای و تعلل آبی پوش��ان  پایتخت برای 
پرداخت بدهی های خود که حذف دوباره این باشگاه 
از حضور در لیگ قهرمانان آسیا را به دنبال داشت، بار 
دیگر شاهد تصمیم گیری هایی هستیم که می تواند 

باعث بیخ پیدا کردن کار فوتبال ایران شود.
  

مالکیت مشترک دو باشگاه پرسپولیس و استقلال 
یکی از ایرادهای کنفدراسیون فوتبال آسیا بود که 
سال گذشته باعث حذف سرخابی های پایتخت از 
لیگ قهرمانان آسیا شد، اما با وجود اینکه ای اف سی 
حساس��یت ویژه ای روی این مس��ئله داش��ت که 
سرخابی های پایتخت به صورت مشترک زیر نظر 
وزارت ورزش اداره می شوند، طی یک سال گذشته 
هیچ اقدامی برای حل این مشکل صورت نگرفت. 
شاید به این دلیل که آقایان تصور می کردند صرف 
ورود اس��تقلال و پرس��پولیس به بورس می تواند 
به تنهایی کافی باش��د، اما در نهایت هش��دارها و 
نگرانی های ف��راوان درباره مالکیت مش��ترک دو 
باشگاه پرسپولیس و استقلال وزارت را بر آن داشت 
تا قدمی را راستای حل این مشکل بردارد. در همین 

راستا عصر دوشنبه جلسه ای برگزار شد که نتیجه 
آن نگرانی های زیادی را برای اهالی فوتبال به دنبال 
داشت! جلس��ه ای که تصمیم اتخاذ شده در پی آن 
می تواند مصداق بارز تقلب و پرونده س��ازی دوباره 

جهت اخذ مجوز حرفه ای باشد.
  

کمتر از یک هفته قبل بود که رئیس فدراس��یون 
فوتبال متأث��ر از جریمه 300،200 ه��زار دلاری 
کنفدراس��یون فوتبال آس��یا تأکید کرد که نباید 
دوباره تقلب کنیم! ماجرا از آن قرار بود که براساس 
گفته های تاج، سال 2020 فدراسیون فوتبال ایران 
بابت تقلب در صدور مجوز حرفه ای برای باشگاه ها 
120 هزار دلار از سوی ای اف سی جریمه می شود 
که با تلاش فراوان 80 هزار دلار این جریمه تعلیق و 
تنها 40 هزار دلار از مبلغ جریمه پرداخت می شود. 
اما درس��ت چند روز بع��د نامه جدیدی از س��وی 
کنفدراسیون فوتبال آسیا ارسال می شود مبنی بر 
تقلب دوباره! تقلبی که این بار چیزی حدود ای 200، 

300 هزار دلار آب می خورد.
 البته تاج مدعی شده فدراس��یون در پاسخ به نامه 
ای اف سی توضیحاتی را ارائه کرده، اما بعید می داند 
مورد قبول واقع ش��ود. در پی این رخدادها بود که 
رئیس فدراس��یون فوتبال تأکید ک��رد دیگر نباید 
هیچ گونه تقلبی صورت گیرد و به باشگاه ها هم در 
این خصوص هشدار داد، چه خوش شان بیاید، چه 

خوش شان نیاید.

اما تنها چن��د روز بعد از تأکید رئیس فدراس��یون 
فوتبال به عدم تقلب دوباره، شاهد اتفاقاتی هستیم 
که مصداق بارز تقلب اس��ت! تقلب��ی که می تواند 
عواقب سنگینی را برای فوتبال ایران و باشگاه هایش 

در پی داشته باشد.
  

دوشنبه شب بود که محسن معتمدکیا، مدیرکل 
روابط عموم��ی وزارت ورزش و جوان��ان خب��ر 
از حل مش��کل مالکیت مشترک س��رخابی های 
پایتخت داد: »در پی برگزاری جلس��ه عصر امروز 
هیئت واگذاری ش��رکت های فرهنگی ورزش��ی 
اس��تقلال و پرس��پولیس با راهکاری که توس��ط 
وزارت ورزش و جوانان و سازمان خصوصی سازی 
اندیشیده شد، موضوع مالکیت مشترک دو باشگاه 
استقلال و پرسپولیس به نحوی تا برگزاری جلسه 
مزایده برای واگذاری سهام مدیریتی حل شد و این 
دو باشگاه می توانند در این راستا در سامانه صدور 
مجوز حرفه ای نسبت به بارگذاری و ارائه مدرک 

مثبته خود اقدام کنند.«
خبری که اما نه فقط خوشحالی به دنبال نداشت که 
نگرانی های بسیاری نیز ایجاد کرد، چراکه مشخص 
نیس��ت مش��کل بزرگی که وزارت مدعی است به 
نحوی حل ش��ده، دقیقاً به چه نحوی حل شده که 
هیچگونه توضیح شفافی در خصوص آن داده نشده 
اس��ت. علاوه بر آن اگر قرار بود این مشکل در پی 
تنها یک جلسه حل و فصل شود چرا طی یک سال 

گذشته اقدامی در خصوص حل آن نشده بود؟
  

در واقع آنچه باعث ایج��اد نگرانی بین اهالی فوتبال 
و به خصوص ه��واداران دو تیم س��رخابی پایتخت 
ش��ده، تقلب های قبلی آقایان جهت حل مشکلات 
پرس��پولیس و اس��تقلال در راس��تای ح��ل مجوز 
حرفه ای است. با این وجود به نظر می رسد هیچ یک 
از جریمه های در نظر گرفته شده درس عبرت نشده 
که وزارت درست در ش��رایطی که تنها چند روز از 
ارسال نامه جدید ای اف سی مبنی بر جریمه فوتبال 
ایران به دلیل تخلف می گذرد، تصمیمی اتخاذ کرده 
که مصداق بارز تقلب دوباره است! تقلبی که می تواند 
باعث بیخ پیدا کردن اوضاع فوتبال ایران شود، چراکه 
کمتر کسی است که نداند تصمیم اتخاذ شده از سوی 
وزارت ورزش صوری است، در غیر این صورت وزارت 
ورزش و همچنین س��ازمان خصوصی س��ازی یک 
توضیح به افکار عمومی بدهکارند و باید به طور شفاف 
بگویند که این مشکل که مثل همیشه به لحظه آخر 
کشیده ش��ده بود به چه نحوی حل ش��ده و مهم تر 
اینکه اکنون مالکیت دو باشگاه در اختیار کدام نهاد، 

سازمان یا وزارتخانه قرار گرفته است؟
پرسش هایی که بی شک همانطور که ذهن اصحاب 
رسانه و مردم را به خود مشغول کرده، ای اف سی را 
هم حساس خواهد کرد، خصوصاً بعد از تخلفات و 
تقلب های مکرر مس��ئولان فوتبال ایران برای اخذ 

مجوز حرفه ای برای باشگاه ها!
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فرزان عاش��ورزاده، قهرمان پیش��ین تکواندوی جهان با خوشحالی از 
بازگشت مجدد به ترکیب تیم ملی، هدفش را کسب بهترین نتیجه در       چهره  

مسابقات جهانی خواند: »خوشحالم که توانستم موارد مدنظر کادرفنی را انجام دهم و به حد نصاب 
برد مدنظر برس��م و به عنوان نف��ر برتر وزن خود برای حضور در مس��ابقات جهانی انتخاب ش��وم. 
می خواهم تمام تلاش خود را به کار گیرم تا ماهیت و واقعیت عاشورزاده را نشان بدهم. کسب دوباره 

طلای جهان پس از هفت سال توسط خدابخشی باعث ایجاد 
انگیزه برای م��ن و جوانان دیگر شده اس��ت. او به همه 
کس��انی که از من بزرگ تر یا کوچک تر هستند و شاید 
یک روز دس��تاورد خوب داش��ته و دو روز بعد نداشته 
باشند، نشان داد که پس از هفت سال می توان دوباره 
مدال طلای جهان را تکرار کرد. همه فراز و نشیب ها از 
من چیزی س��اخت که فکر می کنم دیگر فرزان سابق 

نیس��تم. کادرفنی محبت دارد ک��ه می گوید 
عملکرد خیلی مهم است، اما به خودم قول 

داده ام از هشتم تا چهاردهم خردادماه 
نماینده شایسته ای برای تکواندوی 
ای��ران در میدان جهانی باش��م و 
ع��لاوه ب��ر عملکرد ی��ک نتیجه 
مطلوب از جهان��ی می خواهم. 
نمی خواهم فش��ار روانی برای 

خودم ایجاد کنم، چراکه هر 
دو روی سکه دنیای قهرمانی 

را دیده ام، ام��ا می خواهم 
این مسابقات برایم یک 

رقابت متفاوت باشد.«

درستکاربهفدراسیونگزارشمیدهد

عاشورزادهواقعیرانشانمیدهم

جلسه بررسی نتایج و عملکرد تیم ملی کشتی آزاد در رقابت های آسیایی        خبر
قزاقستان در فدراسیون کشتی برگزار شد. در این جلسه که نزدیک به 
سه ساعت و نیم طول کشید، علیرضا دبیر رئیس، ابراهیم مهربان دبیر، محسن کاوه مدیر تیم های ملی 
کشتی آزاد، پژمان درستکار سرمربی تیم ملی کشتی آزاد و محمدابراهیم امامی سخنگوی فدراسیون 
حضور داش��تند. امامی در خصوص موارد مطرح شده در این جلس��ه گفت: »در این نشست مسئولان 
فدراسیون بر مشکل کشتی گیران از جمله عدم آمادگی جس��مانی و فنی و نداشتن روحیه لازم برای 
برتری مقابل حریفان تأکید کردند. پژمان درستکار نیز ضمن پذیرش ایرادات گرفته شده بر این موضوع 

که نتیجه لازم در این مسابقات کسب نشده و توقعات برآورده نشده است، صحه گذاشت.«
در پایان مقرر شد با توجه به اینکه تیم ملی کش��تی آزاد بازی های آسیایی، قهرمانی جهان، کسب 
سهمیه المپیک و در نهایت المپیک 2024 را پیش رو دارد، پژمان درستکار به عنوان سرمربی تیم 
ملی کشتی آزاد همراه کادر فنی نسبت به رفع نقاط ضعف و تغییرات احتمالی اقدام کند و گزارش 

آن را به فدراسیون بدهد.

احتمالقطعهمکاریبا»هو«بهخاطربیپولی

فدراس��یون تیروکمان همچنان ب��ا بی پولی 
دس��ت وپنجه نرم می کند و مسئولان ورزش 
نیز اهمیت��ی به این موض��وع نمی دهند. عدم 
اعزام تیم ملی به کاپ آسیا، آن هم پس از چند 
ماه تمرینات مستمر زیر نظر سرمربی کره ای 

ضربه بزرگی بود که عدم حمایت مالی به این 
رشته زد. غلامرضا شعبانی بهار در گفت وگو با 
ایسنا مدعی شد هنوز بودجه سال گذشته این 
فدراسیون پرداخت نشده است: »کل بودجه 
فدراس��یون 12 میلیارد تومان است که صرفاً 

۶۵ درصد بودجه فدراس��یون پرداخت شده، 
به همین دلیل دو اعزام خود را لغو کردیم. در 
ابتدای س��ال گذش��ته چند اعزام داشتیم و تا 
این حد فلک زده نبودیم.« شعبانی بهار بخشی 
از بدهی های فدراس��یون را نام ب��رد: »حدود 
یک میلیارد توم��ان به رس��توران بدهکاریم، 
200 میلیون تومان به آژانس و 100 میلیون 
تومان بابت لباس. مهم تر از همه اینها دو اعزام 
فدراسیون که به معنای همه وجود فدراسیون 
بود، لغو ش��د. تیم ملی ش��ش ماه در اردو بوده 
و معادل یک میلیارد تومان هزینه غذا ش��ده 
است. سه نامه به وزیر نوشته ایم و وزیر دستور 
پرداخت س��ریع داده اس��ت، اما این اتفاق رخ 
نداد!« نارضایتی ملی پوشان و همچنین احتمال 
قطع همکاری با هونگ سونگ هو بخش دیگری 
از چالش های فدراس��یون تیروکمان اس��ت: 
»شش ماه اعضای تیم ملی تیر انداخته اند و یک 
بسته تیر به آنها نداده ایم. قیمت هر بسته تیر 

کمان معادل 2۵میلیون تومان است. حداقل 
کاری که ما می توانیم انج��ام دهیم دادن یک 
بسته 12 تایی تیر است که 2۵ میلیون تومان 
می شود. فدراسیون برای اعزام تیم ملی به کاپ 
آس��یا نیازمند 2 میلیارد تومان بود، اما پولی 
نداش��تیم که بتوانیم تیم مل��ی را اعزام کنیم. 
جالب است بدانید زمانی که ثبت نام  می کنید 
به عنوان تعهد به شمار می رود و در صورت عدم 
حضور باید جریمه پرداخت ک��رد! با این رویه 
امکان ادامه حضور سرمربی کره ای وجود ندارد 
و فدراسیون تیروکمان نمی تواند همکاری خود 
را با این سرمربی کره ای ادامه دهد. در شرایط 
فعلی م��ا نمی توانیم تیم ملی را به مس��ابقات 
برون مرزی اعزام کنیم و پولی برای فدراسیون 
باقی نمی ماند. بازیکنان و سرمربی تیم ملی از 
این بابت بسیار ناراحت هستند. باید مسئولان 
ارشد ورزش کش��ور نگاه توأمان به رشته های 

مختلف ورزشی داشته باشند.«

 تیروکمان 

 با بحران مالی

دست  به گریبان است
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اشرف رامین
      بازتاب

امیر قلعه نویی و ش�اگردانش در تی�م ملی برنامه های 
پیش روی خود را دریاف�ت کردند. ژنرال که این روزها 
حسابی مش�غول دیدن بازی های لیگ برتر و ارزیابی 
بازیکن�ان داخلی اس�ت، ح�الا باید برای مس�ابقات 
پیش رو هم برنامه ریزی داشته باش�د. براساس اعلام 
فدراسیون فوتبال، تیم ملی ایران از 22 تا 30خرداد ماه 
در مسابقات کافا حضور خواهد داشت. همچنین قرار 
است شاگردان امیر قلعه نویی در تورنمنت چهارجانبه 
اردن که با حض�ور تیم های ایران، قط�ر، اردن و عراق 
برگزار می شود، حضور یابند. این تورنمنت مهرماه سال 
جاری در امان اردن برگزار خواهد شد. البته رویارویی با 
تیم های مطرح جهان می تواند بیشتر و بهتر برای تیم 
ملی مؤثر باشد، اما به هرحال در نبود حریف تدارکاتی 

باید همین  حریفان را چسبید.

اعلامبرنامهبازیهای
تدارکاتیتیمملی

قاب

فريدون حسن

فتحاللهزادههمیکروزبرمیگردد
مثل همیش��ه هیچ اتفاق��ی رخ نداد. ای��ن همه س��روصدا و این همه 
جاروجنجال، این همه بگیر و ببند و این همه سند رو کردن دست آخر 
هیچ چیزی نداش��ت. اصلًا انگار همه از یک قماش هس��تند، چه آنکه 

خورده و برده و چه آنکه با سروصدا حرف از برخورد می زند.
این روزه��ا فتح الله زاده با خی��ال راحت به دوران مشعش��ع مدیریتش در 
استقلال می نگرد بدون اینکه نگران پاس��خگویی باشد. تازه به این نتیجه 
هم رسیده که چه اشتباه بزرگی کرد وقتی به عنوان مدیرعامل مستعفی 
استقلال رفت و در آنتن زنده تلویزیون مقابل رئیس سازمان خصوصی سازی 
نشست؛ هم تحقیر شد و هم مشخص شد که چگونه میلیاردها میلیارد تومان 
را یا به باد داده یا برای خودش برداشته است. اگر نمی رفت حتی اینها هم رو 

نمی شد و حالا سر را حتی بالاتر از این روزها هم می گرفت!
فتح الله زاده هم مثل تمام آنهایی که یک روز با سر پایین و سروصدا رفتند 
تا منتظر برخورد و مجازات باشند، رفت. حالا اگر شما برخورد یا مجازاتی 
نس��بت به مدیران قبلی دیده اید منتظر باشید تا در خصوص فتح الله زاده 
هم ببینید. اصلًا بیایید از بزرگ فوتبال شروع کنیم؛ مگر کسی با مهدی 
تاج برخورد کرد؟ هنوز هم تصویر چهره عرق کرده اش در مجلس جلوی 
چشممان است، وقتی با ترس مقابل نمایندگان مدعی احقاق حق مردم 
نشست، اما نمایندگان پرس��روصدا کاری نکردند جز رجزخوانی بیهوده 
و دو س��ال بعد تاج وقیح تر از قبل به فدراس��یون فوتبال برگش��ت. تمام 
خسارت های به بار آمده هم از بیت المال و جیب مردم پرداخت شد. یک 
رده پایین تر که بیایم، می رسیم به مدیری به نام مصطفی آجرلو که هرچه 
سند از او رو می شود، آزادانه تر در شهر قدم می زند و به ریش همه می خندد. 
نه خبری از توبیخ است و نه برخورد. اوضاع این روزهای استقلال هم اصلًا 
ربطی به او ندارد، اصلًا او لطف کرده که پذیرفته در برهه ای از زمان مدیریت 
استقلال را برعهده بگیرد. حالا اگر »گندی« هم بالا آمده حتماً ایراد از خود 
استقلال بوده و نباید به مدیریت آجرلو ایراد گرفت. به هر حال مصطفی 
خان این روزها دس��ت در جیب با خیال راحت در ش��هر می چرخد و به 

دوستان  و آشنایان سر می زند و بر ای آینده برنامه ریزی می کند.
این دو نمونه بارز را بگذارید کنار نمونه های قبلی مانند انصاریفرد، افتخاری، 
فتحی، رویانیان و سعادتمند که در استقلال و پرسپولیس هر کاری دلشان 
خواست کردند و رفتند؛ حالا به این س��ؤال پاسخ دهید که چرا یکی مثل 
فتح الله زاده باید نگران برخورد یا توبیخ و تنبیه باشد؟! این رسم فوتبال ایران 
است که هرچه بیشتر بخوری و ببری و بیت المال را بالا بکشی، موفق تری. 
تازه امثال فتح الله زاده می توانند امیدوار باش��ند که روزی برگردند و حتماً 
در این فکر هم هستند. مگر فتح الله زاده چه از سعادتمند در سوءمدیریت و 
بیت المال خوری کمتر دارد؟ چرا سعادتمند باید برای برگشتن به استقلال 
دست و پا بزند و لابی کند، اما فتح الله زاده نه؟ اصلاً مگر مهدی تاج برنگشت؟ 
»ویلموتس گیت« به عنوان یکی از ننگین ترین قراردادهای فوتبال ایران 
تا ابد در ذهن ها ماندگار شده، اما مهدی تاج برگشت. پس فتح الله زاده هم 
روزی برمی گردد، چون در فوتبال ایران هرچه بیش��تر دزد باش��ی بیشتر 
می مانی. زیاد هم به سروصداها توجه نکنید، گفتیم که همه از یک قماش 

هستند و هیچ برخوردی هم صورت نمی گیرد.

شیوا نوروزی

صعود به نیمه نهایی اینزاگی را در اینتر حفظ می کند

حملهسیتیزنها
بهبایرنبحرانزده

غول فوتبال آلمان آخرین تلاش هایش را می کند تا شاید بتواند در 
لیگ قهرمانان باقی بماند. دور یک چهارم نهایی این رقابت ها امشب 
به پایان می رس��د و از بین بایرن مونیخ و منچسترس��یتی یک تیم 
جواز صعود ب��ه نیمه نهایی را می گیرد. دیدار دیگ��ر نیز بین دو تیم 

اینترمیلان – بنفیکا برگزار می شود. 
سیتیزن ها در بازی رفت با زدن سه گل بایرن را در آستانه حذف از اروپا 
قرار دادند و امش��ب هم با توپ پر به آلیانس آره نا آمده اند. در شرایطی 
که میزبان با حواشی زیادی مواجه است و رختکن این تیم پس از بازی 
با سیتی در ورزش��گاه اتحاد متشنج شده، منچس��تری ها در بهترین 
وضعیت خود قرار دارند. شاگردان پپ گواردیولا بعد از شکست بایرن، 
3 بر یک لسترسیتی را از پیش رو برداشتند. سیتی در چهار بازی آخر 
خود حداقل سه گل به ثمر رسانده  تا خط حمله آتشین این تیم بلای 
حریفان محسوب شود. در این میان ارلینگ هالند هم در اوج آمادگی 
بسر می برد و در سه بازی گذشته س��یتی پنج بار موفق به گلزنی شده 
است. مهاجم نروژی با 32گل زده شانس اول آقای گلی لیگ  برتر است 

و هری کین برای رسیدن به او حداقل باید 9 گل بزند. 
   مغرور نشوید

با این  وجود سرمربی من س��یتی از بازیکنانش خواس��ته مغرور نشوند. 
گواردیولا با اش��اره به حواش��ی اخیر س��ادیو مانه در رختک��ن بایرن به 
شاگردانش نسبت به دس��ت کم گرفتن حریف هشدار داد: »من در بازی 
امشب به تیمی نیاز دارم که برای برد به میدان برود. نمی توانیم همین طور 
به میدان برویم، چون می دانم دقیقاً در بایرن مونیخ چه فضایی حاکم است. 
اگر یک تیم منفعل باشیم، ضربه می خوریم. باید به لطف برتری بازیکنانی 
چون آکانجی در دوئل ها برتری داشته باش��یم و حمله کنیم در غیر این 
صورت اسیر حملات بایرن می شویم و آنها با تکیه بر سرعت بازیکنانی مثل 
کومان، سانه، گنابری، مولر و موسیالا سعی در انجام این کار دارند. گاهی 
اوقات برای اینکه اتحاد در تیم بیش��تر شود به چنین درگیری هایی نیاز 
دارید. من بایرن را کاملًا می شناسم و می دانم که بازیکنانش تمام تلاش 

خود را می کنند تا بهترین فوتبال ممکن را انجام دهند.« 
   شانس جبران

توماس توخل روزهای سختی را در اردوگاه باواریایی ها تجربه می کند. 
او که پس از اخراج از چلسی قصد داشت توانایی هایش را روی نیمکت 
بایرن به نمایش بگذارد، هنوز نتوانسته مشکلات این تیم را برطرف کند. 
باخت سنگین به سیتی یک طرف و جنجال و درگیری دو بازیکن تیم 
هم یک طرف. باواریایی ها برای جبران شکست دیدار رفت کار بسیار 
س��ختی دارند، از طرفی مهار موتور گلزنی حریف مأموریت سنگینی 
است که با این اوضاع نمی توان انتظار زیادی از بازیکنان بایرن داشت. 
مشتی که سانه به صورت مانه کوبید هم تبعات زیادی برای تیم آلمانی 
داش��ته اس��ت. جدای از این بایرن مقابل هوفنهایم متوقف ش��د و دو 
امتیاز مهم را از دست داد تا فقط با دو امتیاز بیشتر نسبت به دورتموند 
صدرنشین بوندس لیگا باقی بماند. توماس مولر مهاجم باتجربه بایرن 
معتقد است تیمش هنوز شانس صعود دارد: »باور داریم هنوز شانسی 
برای صعود داریم. تنها کاری که باید انجام دهیم این اس��ت که شروع 

خوبی داشته باشیم.«
  آخرین فرصت 

نروآتزوری به دیدار برگش��ت با بنفیکا به چش��م آخرین فرصت برای 
بر  پایان دادن به ناکامی هایش نگاه می کند. اینترمیلان با توجه به برد 2 
صفر در زمین صدرنشین لیگ پرتغال شانس بیشتری برای صعود به 
نیمه نهایی دارد. با این  حال اینتر در سری  آ عملکرد ضعیفی داشته است. 
تیم سیمئونه اینزاگی با اینکه با تس��اوی برابر یووه هنوز در کوپاایتالیا 
حضور دارد، ولی در پنج دیدار لیگ چهار باخت و یک تس��اوی کسب 
کرده است. آنها با باخت به تیم مونزا در حالی میزبان بنفیکا هستند که 
برای نخستین بار در تاریخ خود طی سه بازی متوالی خانگی هیچ گلی 
به ثمر نرسانده اند. مدیران باشگاه به اینزاگی هشدار داده اند  و در صورت 

حذف اینتر از لیگ قهرمانان حکم برکناری او امضا می شود.

لیورپولقابلاعتمادنیست
تیم یورگ��ن کلوپ بع��د از پنج بازی 
بدون پی��روزی، لیدزیونایتد را درهم 
کوبید. در ب��رد ۶ بر یک محمد صلاح 
و دیگ��و ژوتا دب��ل کردن��د و کودی 
خاکپو و داروی��ن نونیز نیز یک گل به 
ثمر رس��اندند. به رغم این برد شرایط 
لیورپول اصلًا خوب نیست و هواداران 
این تیم باز هم نمی توانند به کس��ب 
سهمیه لیگ قهرمانان خیلی امیدوار 
باش��ند. جیمی کاراگر، کارش��ناس 
فوتبال معتقد است قرمزها تیم قابل اعتمادی نیستند: »اگر لیورپول 
همیش��ه مثل این بازی باش��د، ثباتش را حفظ کند و با این ترکیب به 
میدان برود، می توان��د در بازی های زیادی به پیروزی برس��د، اما این 
اولین بار در این فصل لیگ جزیره بود که توانستند یک تیم پایین تر از 
خود را خارج از خانه اینگونه شکست دهند. مشکل اینجاست که اصلًا 
نمی توان به لیورپول اعتماد کرد و این بی اعتمادی از نخس��تین بازی 
این فصل شکل گرفت. همچنان معتقدم تا پایان فصل شاید دو یا سه 
بار دیگر لیورپول چنین نمایشی داشته باشد.« قرمزها در رده هشتم 
جدول هستند و همچنان برای پیوستن به جمع چهار تیم برتر انگلیس 
دست کم 9 امتیاز دیگر نیاز دارند تا به نیوکاس��ل برسند، درحالی که 
هشت بازی دیگر باقی مانده و تاکنون امتیازهای زیادی از دست رفته 
اس��ت. این نکته را نباید نادیده گرفت که دفاع لیدز بسیار آشفته و از 
هم گسسته بود و تحت این شرایط شش گل از لیورپول دریافت کرد. 
تاجایی که بیشترین گل خورده را در لیگ ثبت کرده و طی چهار دیدار 
1۶بار دروازه لیدز باز شده است. کاراگر، مدافع سابق لیورپول دراین باره 
گفت: »لیدز تاکنون سه بار تغییر سرمربی داشته، اما هنوز هم شدیداً 
با ضعف دفاعی مواجه است. دفاع لیدز در مصاف لیورپول واقعاً ضعیف 
ظاهر شد. دروازه بان لیدز هم عملًا هیچ کاری انجام نداد. بازیکنان لیدز 
در صحنه های گل مثل بچه ها رفتار می کردند.« تیم کلوپ هنوز برای 
رسیدن به اصلی ترین هدفش که کسب سهمیه لیگ قهرمانان است کار 
دشواری دارد. باید دید لیورپول اشتباهات متعدد و ضعف های بسیار این 

فصل را طی بازی های باقی مانده چطور جبران خواهد کرد.

رئیس فدراسیون ناش��نوایان از برگزاری مسابقات جهانی جودو به 
میزبانی ایران در سال جاری خبر داد و گفت: با موافقت فدراسیون 
جهانی ناشنوایان برای اولین بار این میزبانی به ایران داده شد. مهران 
تیشه گران اظهار داشت: »بعد از میزبانی مسابقات فوتسال قهرمانی 
آسیا و دوومیدانی آسیا با موافقت فدراسیون جهانی، میزبان برگزاری 
مسابقات جهانی جودو نیز خواهیم بود که پذیرش این میزبانی ها 
قطعاً از نظر جایگاه و اعتبار به نفع فدراسیون ناشنوایان ایران خواهد 
بود. با توجه به حجم زیاد برنامه ها در س��ال جاری، هرچند شرایط 
س��ختی از نظر تأمین بودجه برای اعزام تیم ها ب��ه تورنمنت های 
برون مرزی و برگزاری میزبانی ها خواهیم داش��ت، اما سعی داریم 
بهترین ش��رایط را برای برگزاری رقابت ها در ایران فراهم کنیم تا 

اعتبار و جایگاه خود را در فدراسیون جهانی ارتقا دهیم.« 

ایرانمیزبانجودویناشنوایانجهانشد

انتخابات ریاست فدراس��یون بدمینتون قرار اس��ت خرداد ماه سال 
جاری برگزار شود. فدراسیون بدمینتون از شهریور 1401 وارد دوره 
سرپرستی شد و اکنون هفت ماه است که با سرپرست اداره می شود. این 
شرایط در حالی است که ثبت نام از کاندیداها انجام و احراز صلاحیت 
آنها نیز مشخص شده، اما هنوز تاریخ دقیق برگزاری اعلام نشده است. 
در حال حاضر فرشاد نصرتی، دبیر فدراسیون می گوید انتخابات این 
فدراسیون در خرداد ماه انجام خواهد شد، اما هنوز تاریخ دقیق برگزاری 
انتخابات مشخص نیس��ت. ثبت نام از کاندیداهای این فدراسیون در 
اردیبهشت س��ال جاری و قبل از اتمام دوره ریاست محمدرضا پوریا 
انجام ش��ده بود و چهار کاندیدای این پست تأیید صلاحیت شده اند. 
محمدرضا پوریا، محمد فرجی، علی مؤذن و ش��هرام آهنجان چهار 

کاندیدای تأیید صلاحیت شده ریاست این فدراسیون هستند.

بدمینتونخردادماهرئیسدارمیشود

حلمشکلیاتقلبدوباره؟!

جاناتان رز 

 دیلی میل

دنیا حیدری 
      گزارش  


